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Hei.  
 
Angående adgangsregulering til leppefiske i 2018: 
 
Jeg har i år startet med leppefiske og mener at alternativ nr 2 vil være den mest rettferdige måten å 
regulere dette fiskeriet på, med et tilleggskrav om at en må være på blad B i fiskermantallet. 
 
For meg virker det som en veldig tilfeldig regulering hvis de som «tilfeldigvis» fisket i de kvalifiserende 
årene er de som får lov til å fiske videre i en evt lukket gruppe.  
Da burde hvertfall de som har investert i utstyr for 2017 sesongen også bli med. Tross alt kom ikke 
uttalelsen om at deltakelse i 2017 ikke skulle være gjeldende ved en evt lukking av fiskeriet før i mai, ca 
halvannen måned før fisket startet. Vi som startet i år hadde for lengst måttet investert osv før dette.  
Det er også andre konsekvenser som de som har satset i år må ta hvis de nå ikke får bli med videre i 
forhold til jobbsituasjon/familie osv.  
 
Hva med rekruttering til fiskeryrket?  
Bosetning langs kysten?  
Kystkultur osv.  
 
Her er det mange konsekvenser jeg tror det ikke er tatt høyde for.  
 
Hvis en går for alternativ 2 med krav om at en må stå på blad b, mener jeg en vil få ned antall fiskere og 
hver fisker får da mulighet til å ha dette som en betydelig del av inntekten sin. 
Jeg tror også dette vil gi høyere kvalitet på fisken som blir levert. 
Det vil også bli mer rettferdig i den forstand at den som ønsker å satse 100% på dette har muligheten til 
det.  
 
Jeg mener også at kvotene ikke bør følge båtene men fiskeren. 
 
Mvh 
 
Hans Kristian Waarum, Medvind Waarum R-3-KP, R-4-KP 
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